
Vragen CDA aan het college m.b.t. raadsvoorstel ‘Afvalstoffenverordening’

De CDA-fractie heeft de volgende vragen over dit voorstel:

1. Wat zijn nu de financiële gevolgen van dit voorstel voor de burger (die afvalstoffenheffing 
betaalt)?
In de financiële paragraaf van het voorstel staat dat het vertrekpunt is om het uit te voeren 
binnen de bestaande financiële kaders. Maar wat zijn die kaders dan ?
Tevens staat er dat in de programmabegroting 2018-2021 een zo realistisch mogelijke 
actualisatie van de kosten en opbrengstenraming wordt opgenomen. Betekent dit dan dat we 
al gestart zijn ( in najaar 2017) met ophalen PMD zonder dat we weten welke financiële 
consequenties dit heeft voor de burger?

2. In de aanbiedingsbrief van de in november vastgestelde programmabegroting 2017 staat 
onder meer:
Voor een juist begrip wordt opgemerkt dat in de programmabegroting 2017 en het 
meerjarenperspectief rekening is gehouden met een investering van € 200.000,- om vorm en 
inhoud te geven aan de door uw raad aangenomen motie om de stroom huishoudelijke 
afvalstoffen te reduceren. Dekking van de kapitaallast van deze investering is gevonden op 
onderdelen van kosten afvalverwerking. Dit heeft tot gevolg dat de afvalstoffenheffing niet zal 
stijgen.
Vraag: Is het voorliggende voorstel nu “de investering” waar in de aanbiedingsbrief van de 
begroting 2017 over is bericht?

De volgende vragen over de conceptverordening:

1. In artikel 8 staat een verbod.
Je zou dit kunnen lezen als een verbod op het “niet gescheiden aanbieden” van 
huishoudelijke afvalstoffen. Is dat ook de bedoeling van dit artikel?
Zo niet, wat is dan de strekking van dit artikel?

2. In artikel 15 staat “beperkte omvang en gewicht”. Je zou daaruit kunnen afleiden dat je 
zwerfafval wel mag dumpen als het grote omvang/gewicht heeft. Kan deze nuancering 
geschrapt worden?

3. In artikel 16 lid 3 is sprake van het Activiteitenbesluit milieubeheer.
Hebben we die in Oudewater?


